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《軍事社會科學專刊》第 17期 

社長序 

本刊旨在建構軍事社會科學領域之學術交流平台，採公開徵稿與雙向匿名審

查制度，刊登具有創見、影響力及貢獻度之研究論文，以帶動研究風氣，期能在

啟迪國軍戰略思想、創新作戰思維、及引導國防教育方向上扮演重要的角色。 

鑑此，為增加刊物的能見度，本刊已於今年 6 月通過華藝公司的審查，加入

學術引用文獻資料庫(ACI)，並將接續向博科資訊公司申請收錄於 EBSCO 資料

庫，期能朝向核心期刊之目標邁進。 

此外，本刊官方網站建置完成迄今，瀏覽人次逐日上升，在新增「學術資

源」子頁面中，亦提供了國內外相關學術資源(如期刊、學會、智庫)等網站之鏈

結，頗受讀者喜愛，歡迎各位學術同好多加運用與分享。 

今年，是《軍事社會科學專刊》創刊的第 15 年，在歷任主編、編審委員、

學術前輩們一步一腳印，紮實、踏實、結實地銳意經營下，不斷成長與蛻變，本

人衷心期盼各位先進、專家、學者繼續給予支持與鼓勵，並期許本刊高品質的研

究論文能夠持續發揮學術影響力，增益國人對軍事學術領域的投入，以及為國防

安全作出積極的貢獻。 

 

 國防大學政戰主任 

陸 軍 少 將 

 
 文天佑 
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Director’s Preface to the 17th Issue of  

Publication of Military Social Science  

This journal aims to build up an academic exchange platform in the field of mili-

tary and social science. It calls for papers in public and adopts a two-way anonymous 

review system to publish papers with originality, influence, and contribution to promot-

ing the research atmosphere. This journal is expected not only to inspire the strategic 

thinking of the national army and the innovating thinking in combat but also to guide 

the direction of national defense education in our country. 

Besides, to make Publication of Military Social Science more widely known, it has 

passed the heavy censor of Airiti Inc. this June, it is included in Academic Citation In-

dex(ACI), and it is applying for inclusion in the EBSCO database. The publication is 

even on its way to being included in core periodicals. With the gradual increase in 

pageviews, our official website offers readers website links to both domestic and foreign 

related academic resources.  

Marching toward the fifteenth year since its initial issue, Publication of Military 

Social Science keeps growing and is expected to do something for the military 

education. Please feel free to give us your advice anytime. (This preface is translated by 

Chia-Chen Tasi.) 

                                                Tien-Yu Wen 
Tien-Yu Wen 

Major General Political Warfare Director, 

National Defense University 


